
Referat Sandefjord-Øst Rotary 27/11-17 (utenom årsmøtet) 

Presidenten ønsket velkommen, og nevnte et stort antall fødselsdager. 

Malcom Hurtley hadde 3-minutt, og snakket om sitt dilemma i forhold til hva han skulle svare på 

spørsmålet om å bli president i klubben. Etter å ha veiet for og imot, hadde han kommet til at han 

ville svare ja. 

Ole Gillebo fra programkomiteen orienterte om programmet kommende kvartal. Dette blir 

tilgjengelig på nettsiden. 

Årsmøtet var det Thor Asbjørn Andersen som tok seg av referatet 

Under temaet «Vi spør hverandre» ble følgende tema nevnt: 

Hva skal til for å få GAIA i hus 

Thor Asbjørn fortalte litt fra Litauen-turen, og hilser fra familien til Greta (som klubben hjelper) Det 

kommer bilder og mer på et senere møte. 

El-bil-batterier og resirkulering 

 

Det blir likevel klubb-møte neste mandag 4/12 

11. Desember er det vårt tradisjonelle julemøte på Atlantic 

 

Referent: Andreas 


